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Elenyésző számú magyar kérte a rehabilitációt 
Szerbiában két éve született meg a politikai üldözöttek rehabilitálásáról szóló törvény.  
Bozóki Antal újvidéki ügyvéd, az Árgus civil szervezet elnöke azt mondja, hogy elenyésző azok száma a 
vajdasági magyarok körében, akik kérték a rehabilitációt. Szavai szerint egyelőre még csak az erkölcsi 
rehabilitációról van szó. Ugyanis a törvény kimondja, hogy a rehabilitált személyeknek a kártérítésre és az 
elkobzott vagyon visszaadására való jogát külön törvény fogja rendezni. Ezt a törvényt viszont több mint két év 
után sem hozták meg, és tekintettel arra, hogy miként áll jelenleg a szerbiai képviselőháznak a helyzete, 
bizonytalan, hogy az idevágó törvény meghozatalára mikor kerül majd sor - nyilatkozta Bozóki Antal a 
Vajdaság Mának.  
A teljes beszélgetést Heti interjú rovatunkban olvashatják 

 
 
 
 
 
 
 


